
Na Pavučinu si půjčí miliony. Opozice pfišta s výtt<1pi

Hustopeče - Dlouhá debata,
zda si půjčit miliony na mo-
demizaci centla volného času
PaVučina V Hustopečich, je
u konce. Tamní zastupitelé
odsouhlasili podáni žádosti
o úVěr ve Výši jednatřicet mili-
onů korun.

představitelé města věří, že
díky výběrovému ňzení na
dodavatele se částka nakonec

sníži. Přesto se ozvala opozice
s několika ,\dtkami. 

,,Pro in-
Vestici do nového centra jsem
od začátku hlasoval. přes různé
dohady se nakonec rozhodlo,
že se tedy Vezme úvěr. souhla-
sím s tim, že je to klíčová in-
Vestice, kteíá je nutná už ně-
kolik let. Jsem Iád, že bude, jen
mi vadi Způsob financováni,"
narážel na zadluženi města

Nová pavučina

. stavba dvoupatrové budow
centía volného času pavuči-
na už začala.
. Nabídne místo pro kloužky
i Ubytování.
. Hustopečští uvažují i o umís-
tění chráněné dílny.

opoziční zastupitel Jiři Kadm-
ka.

Město si zároveň zažádalo i o
dotaci. ,,zda uspějeme, budeme
Vědět na jaře příštiho řoku.
Pokud by to vyšlo, úvěr .ie na-
stavený jako investiční akce
města, takže ho lze využit také
jinak," vysvětlila Vedoucí eko-
nomického odboru hustopeč-
ské ladnice Jana Fabigová. (beř)
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